
PROTOKÓŁ Nr XII.2025 

sesji Rady Gminy Złotów 

z dnia 28 marca 2025 r. 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 900 w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Złotowie. 
 

         Otwarcia XII sesji Rady Gminy Złotów dokonał Przewodniczący Rady – Sławomir 

Czyżyk stwierdzając, że w obradach uczestniczy 14 radnych, na ustawowy skład 15 radnych,  

co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 

 

- nieobecna usprawiedliwiona radna Paulina Pietrykowska 

- lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu 

 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk – powiedział witam serdecznie Szanowne Panie  

i Panów Radnych, witam gości zaproszonych. Jest z nami dzisiaj Pan Wójt Gminy Złotów 

Piotr Lach. Jest z nami Radny okręgu nr 5 Gminy Złotów, Radny Rady Powiatu Julian 

Brewka. Witamy serdecznie. Są również tutaj z nami Panie, które będą się przyglądać naszej 

pracy z zaciekawieniem. Jest z nami Pani Aleksandra Błaszkiewicz, praktykantka Akademii 

Nauk Stosowanych imienia Stanisława Staszica w Pile i Pani Dominika Skiba, praktykantka 

Zespołu Szkół Ekonomicznych imieniem Jana Pawła II w Złotowie. Jest również nowy 

pracownik urzędu Pani Dorota Hernes, która odpowiedzialna jest w zakresie obowiązków,  

na tą chwilę ma pod sobą straże, wybory, jak również będzie się zajmowała dziećmi do lat 3 

związane z naszym żłobkiem. Witam również pracowników urzędu odpowiedzialnych  

za obsługę i oprawę dzisiejszej sesji.  

 

              - lista osób zaproszonych stanowi załącznik nr 2 do protokołu 

 

 

Ad 2    

 

Sławomir Czyżyk – powiedział, Drodzy Państwo wraz z niezbędnymi materiałami 

otrzymaliście Państwo proponowany porządek obrad:  

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum 

2. Przyjęcie porządku obrad 

3. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami 
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5. Informacja o przebiegu realizacji uchwał Rady Gminy  

6. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej 

oraz Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej na lata 2019 – 2029   

7. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za rok 2024 

8. Informacja o stawkach za najem sal wiejskich, przychodach z tytułu najmu sal 

wiejskich w Gminie Złotów oraz wydatkach ponoszonych na ich utrzymanie w latach 

2023 – 2024  

9. Stan obiektów użyteczności publicznej, zasady gospodarowania nimi, koszty ich 

utrzymania za rok 2024 (ośrodki zdrowia, remizy OSP, szatnie sportowe, 

środowiskowe obiekty sportowe, szkoły) 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia do realizacji 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii Gminy Złotów na rok 2025    

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały 

budżetowej na 2025 rok 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Złotów na lata 2025 

– 2030 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzeni miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla rozwoju strefy przemysłowo – usługowej 

w miejscowości Blękwit – rejon ulicy Sportowej  

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wystąpienia Gminy Złotów z lokalnej 

organizacji turystycznej 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej  

dz. nr 230/6 obręb Bługowo, stanowiącej własność Gminy Złotów   

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Założeń do planu zaopatrzenia  

w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Złotów na lata 2025 – 2039 

wraz z prognozą oddziaływania na środowisko  
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17. Interpelacje i zapytania radnych  

18. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych  

19. Wolne wnioski i informacje 

20. Zamknięcie obrad 

 

Sławomir Czyżyk – powiedział, Drodzy Państwo, wraz z niezbędnymi materiałami na 

dzisiejszą sesję otrzymaliście Państwo proponowany porządek obrad w związku z tym mam 

zapytanie, czy ktoś chciałby wnieść zmiany do porządku obrad? Proszę o zgłaszanie.  

Nie widzę. Drodzy Państwo, w związku z tym poddaję porządek obrad pod głosowanie, kto jest 

za, przeciw lub się wstrzymuje? Proszę o naciśnięcie odpowiedniego przycisku.  

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Barbara Wyrwicka X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Paulina Pietrykowska  nieobecna   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Jarosław Łuczyk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 14 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  
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Sławomir Czyżyk – powiedział, zamykam pkt 2, przechodzę Drodzy Państwo do pkt 3 

przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

 

Ad 3 

Sławomir Czyżyk – powiedział, mam pytanie, jak wszystkim wiadomo, protokół był 

sporządzony zgodnie z przebiegiem obrad, był wyłożony do wglądu w biurze do spraw 

obsługi Rady czy zachodzi konieczność odczytywania tegoż protokołu? Skoro nie, poddaję 

punkt pod głosowanie. Proszę bardzo, kto jest za, przeciw lub się wstrzymuje proszę  

o naciśnięcie odpowiedniego przycisku. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Barbara Wyrwicka X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Paulina Pietrykowska  nieobecna   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Jarosław Łuczyk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 14 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 
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Protokół został przyjęty jednogłośnie.  

 

 

Zamykam pkt 3, przechodzimy do pkt 4. 

 

 

Ad 4  

 

Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami. 

 

Sławomir Czyżyk – powiedział, Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie 

między sesjami. Sprawozdanie w Państwa posiadaniu. Czy może Pan Wójt chciałby 

uzupełnić? Proszę bardzo, Panie Wójcie, oddaję głos.  

 

Piotr Lach – powiedział, tak, Szanowna Rado, jeszcze tak w kwestii uzupełnienia, Pani 

Dorota Hernes będzie zajmowała się też m. in. przekładem słownym sesji, dlatego jej dzisiaj 

obecność, żeby zorientować się, kto w ogóle mówi, jak mówi, żeby wiedziała, kto jest kim, bo 

przełożenie tego komputerowego tekstu jest bardzo, zadaniem bardzo trudnym, 

czasochłonnym i z tego powodu jest dzisiaj obecna na sesji. Być może, jak będzie miała takie 

życzenie, to będzie jeszcze parę razy, żeby mieć pełną orientację do tego, jak to wygląda to na 

pewno ułatwi pracę. Także stanowisko wielozadaniowe, jak to u nas zwykle bywa, ale mam 

nadzieję, że te zadania będzie realizowała prawidłowo. Natomiast jeżeli chodzi  

o sprawozdanie, to chciałem tylko tutaj wykorzystać jakby pewną formę medialnego przekazu 

i zwrócić uwagę nie tylko Państwa, ale również naszych oglądających czy opinię publiczną na 

pkt. 21, gdzie informuje o tym, że 15  marca bieżącego roku na uroczystościach związanych  

z pielgrzymką sołtysów w Narodowym Sanktuarium Świętego Józefa w Kaliszu, odznaki 

honorowe za zasługi dla Województwa Wielkopolskiego otrzymały obecna tutaj Pani Teresa 

Pawłowska, Sołtys, a jednocześnie nasza Radna oraz pani Zuzanna Gaj, Pani Sołtys  

z Pieczynka. Także bardzo serdecznie gratuluję. I myślę, że tutaj na pewno, na pewno 

jesteśmy bardzo dumni, że te  osoby otrzymały takie wyróżnienie. Dziękuję bardzo.  

Sławomir Czyżyk – powiedział, dziękuję. Bardzo proszę. Koleżanka Radna Teresa 

Pawłowska.  

Teresa Pawłowska – powiedziała, więc i ja z tego miejsca pragnę bardzo podziękować 

wszystkim, którzy mnie wspierają w każdym przedsięwzięciu, w każdym zadaniu,  

za współpracę Panu Wójtowi, Szanownej Radzie. Powiatowi również dziękuję.  

No, a szczególnie i przede wszystkim moim mieszkańcom sołectwa Bługowo. Dziękuję 
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bardzo.  

Sławomir Czyżyk – powiedział, dziękuję bardzo. Skoro został wywołany ten temat, miałem 

poruszyć go na samym końcu, my również, ja również, jak myślę, że koleżanki i koledzy 

przyłączamy się tutaj do serdecznych gratulacji. No nic się za nic się nie dostaje odznaczenia. 

Wiemy, że nasza koleżanka jest długoletnią Sołtysową wsi Bługowo. Cieszy się wielkim 

zaufaniem i swoją pracą i zaangażowaniem w zupełności, tak jak również Pani Zuzia Gaj, 

która tutaj jest nieobecna, także długoletnia Pani Sołtys, bardzo zaangażowana w to, co robi.  

I naprawdę należały im się te odznaczenia. Tak na półżratem półserio szkoda, że z tego nie 

ma jakichś tam potem dodatkowych profitów, za te odznaczenia. Wszystkiego dobrego 

Tereniu. Dziękujemy.  

Sławomir Czyżyk – powiedział , czy są pytania do Pana Wójta? Co do sprawozdania?  

- więcej pytań, dyskusji nie było  

 

Sławomir Czyżyk – powiedział, poddaję punkt pod głosowanie. Proszę bardzo, kto jest za, 

przeciw lub się wstrzymuje proszę o naciśnięcie odpowiedniego przycisku. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Barbara Wyrwicka X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Paulina Pietrykowska  nieobecna   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   
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15. Jarosław Łuczyk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 14 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie.  

 

 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Sławomir Czyżyk – powiedział, zamykam pkt 4 przechodzimy Drodzy Państwo, do pkt 5 

Informacja o przebiegu realizacji uchwał.   

 

Ad 5 

 

Sławomir Czyżyk – powiedział, Informacja o przebiegu realizacji uchwał Rady Gminy 

Złotów. 

 

Pytań nie było, radni uwag nie wnieśli – Informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

 

 

Sławomir Czyżyk – powiedział, Drodzy Państwo, miałem tu prośbę od kolegi Radnego 

Powiatowego, bo to ma ograniczony czas związany z pracą, jak również z pełnieniem funkcji, 

żeby mu oddać głos na samym wstępie, więc czynię to, Panie kolego Julianie. Proszę bardzo, 

oddaję głos, o który Pan prosił. 

 

Julian Brewka – powiedział, Bardzo dziękuję. Panie Przewodniczący, Szanowny Panie 

Wójcie, wysoka Rado. Może na początku usprawiedliwię się, że i przepraszam, że tak się po 

prostu poskładało, że trochę to trwało, zanim tutaj do Państwa też trafiłem na sesję. Jak 

Państwo wiecie, mam dość sporo innych obowiązków, ale też tu, Państwo wiecie, jaka jest 

sytuacja, też po wyborach, jakie się odbyły. Wcześniej pełniłem tą zaszczytną funkcję 

Przewodniczącego Rady Powiatu Złotowskiego i mogłem Państwu więcej rzeczy obiecać i też 

ich dopilnować. No i też wydaje mi się, że tak też się działo, bo tych wspólnych inwestycji  

i w ogóle inwestycji na Gminie Złotów w tej poprzedniej kadencji było sporo, a ta kwota 

180  000 000 pozyskanych środków przez 4 lata to też wydaje mi się, że no, był to historyczny 

rekord pozyskanych środków od Państwa na inwestycje w Powiecie Złotowskim.  
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Dużo rzeczy, takich, które gdzieś przez lata nie udawało się zrobić, zostało zrealizowanych.  

No ale to już jest historia. Dzisiaj żyjemy, jakby no dalej i to jest najważniejsze, co się dzieje  

i to, co jest przed nami. Szanowni Państwo, jeśli chodzi o obecną sytuację, Państwo na pewno 

śledzicie, jest wiele różnych problemów. Są to też problemy, z którymi my, mówię tutaj też  

o Radnym Goławskim, z którym od wielu lat współpracuję. No nie godzimy się, chociażby  

z sytuacja i w szpitalu, gdzie są liczne zwolnienia, gdzie są dynamiczne zmiany, obietnice, 

które były składane przed wyborami- do dziś, dnia dzisiejszego nie są realizowane.  

No, ale to też jest powiedzmy, inna sprawa. To, co jest dobre, to jest to, że Powiat otrzymał 

dofinansowanie na drogę Czajcze- Buntowo. To jest kwota około 5  000 000. Jest to 50 % 

inwestycji. Nigdy tak niskiego, że tak powiem, dofinansowania nie dostaliśmy, bo minimum 

było 70 %, było 80. No i znacie też Państwo programy, gdzie było dofinansowanie 98 %, 

jakby, chociażby ten Orlik w Stawnicy z programów popegeerowskich.  

Także były również takie programy, gdzie było 98. 50 %, Drodzy Państwo, dla samorządu przy 

dużych inwestycjach to oczywiście, no nikt, że tak powiem, nie daje nawet 50 %, ale w tej 

sytuacji oczywiście, kiedy tym partnerem jest państwo, no to samorządy oczekują więcej, bo, 

no samorządów nie będzie stać na wiele inwestycji przy dofinansowaniu 50 %, przy tak dużych 

kwotach. Czyli 5  000 000, jest to rozbite na 2 lata. No, ale oczywiście my się cieszymy z tego, 

że, no to była też jedna z moich pierwszych interpelacji w tej, w tym rozdaniu Rady Powiatu. 

To była pierwsza interpelacja właśnie w sprawie tej drogi. Zależało mi bardzo, żeby ta 

inwestycja była realizowana przede wszystkim ze względu na to, że wykonaliśmy pierwszy 

etap, czyli poszerzenie klinowania asfaltem. Gdyby to nie zostało w miarę szybko zalane  

i poprawione, i zrobiony drugi etap, no to ten pierwszy też nie miałby wielkiego sensu.  

W związku z tym to jest, to jest ta pozytywna rzecz. No, tak jak powiedziałem 5  000 000, ale 

w rozbiciu na 2 lata. Ale no, nie ma tych inwestycji dużo, ale cieszy to, że to jest inwestycja.  

No, czyli przez najbliższe 2 lata, podejrzewam, że wiele więcej nie będzie zrealizowane, ale 

jest to realizacja na Gminie Złotów. To jest ten pozytywny oddźwięk tego wszystkiego. 

Widziałem ostatnio, że było uzgadnianie dokumentów, jeśli chodzi o budowę ścieżki pieszo- 

rowerowej do Zalesia. Ja muszę Państwu powiedzieć, że i podziękować oczywiście,  

bo ta realizacja ma być prowadzona przez Gminę Złotów. Wkład Powiatu to jest 8 m², o które 

Państwo zabiegaliście, więc cieszę się, że taka inwestycja będzie realizowana. I tutaj dziękuję 

Panie Wójcie, bo, no my mieliśmy taki plan, że po zakończeniu tego odcinka od, no, 

powiedzmy śmietnika do Złotowa. Jeśli chodzi o Stawnicę, to ekipa Powiatowego Zarządu 

Dróg miała realizować we własnym zakresie budowę tej ścieżki. Nie będę tutaj kłamał  

i koloryzował, że to miało być do Zalesia, miało być na Zawilce, bo miał być to pierwszy etap  
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i taki plan mieliśmy, żeby to, to robić. No, ale jeżeli Państwo dostaniecie dofinansowanie, czy 

nie dostaniecie, nie wiem, ale no jest uzgadnianie dokumentów, czyli zakładam, że Gmina 

będzie to realizowała, no to z tego bardzo się cieszę, że mieszkańcy przede wszystkim Zawilcy, 

bo tam jest, no jest niebezpiecznie. Były zbierane podpisy, też pamiętam, dostarczone były do 

Powiatu właśnie na budowę tego odcinka. Bo te dzieci, które uczęszczają do szkoły, a to 

osiedle tam, powiedzmy, no, osiedle tak w cudzysłowie, też dynamicznie się też rozwija. 

Szanowni Państwo, tak jak powiedziałem, być może nie uczestniczę w każdej sesji, natomiast 

no jestem tu, żyję. Miałem też trochę obowiązków w Warszawie, bo uczestniczyłem jako 

przedstawiciel Krajowej Rady Spółdzielczej w planie strategicznym Wspólnej Polityki Rolnej. 

Byłem w komitecie monitorującym w Ministerstwie Rolnictwa i to też, no, kosztowało trochę 

czasu i wiele wyjazdów w trakcie tworzenia tego planu strategicznego. Kolejna rzecz to 

interpelacje. Powiedziałem, że pierwszą interpelacją było, był ten odcinek Czajcze – Buntowo, 

bo uzasadniłem Państwu, dlaczego mi tak bardzo na tym zależało, ale no też znam, 

wielokrotnie powtarzałem i Państwo też wiecie tutaj koledzy, spotykamy się też w innych 

różnych sytuacjach i rozmawiamy na ten temat, znam potrzeby Gminy. Jedną z interpelacji 

była interpelacja na temat Starego Dzierzążna. Sukcesywnie zalewane jest jak wioska pod 

uprawę ryżu. Wystarczyłoby tam to przekopać. Takie plany też mieliśmy. Nie udało się tego 

zrealizować do końca. Widziałem jakieś tam próby zasypywania, ale tam też wymaga to 

interwencji i odwodnienia. Taką interpelację też składałem. Kolejna interpelacja, którą 

składałem, to było odnośnie Radawnicy, żeby dalej przynajmniej tworzyć plany, na ulicy 

Młyńskiej, żeby na wyjazd w stronę Kamienia powstała ścieżka pieszo – rowerowa, ale też 

tutaj nie ukrywam, że po rozmowie z mieszkańcami Radawnicy złożyłem taką interpelację  

w sprawie drogi- ścieżki pieszo- rowerowej na ulicy Złotowskiej od początku zabudowań, bo 

tam też ludzie chodzą w stronę Dino od tej strony. Jest to też niebezpieczne, więc taka ścieżka 

też powinna docelowo powstać, a Powiat powinien przynajmniej się określić, jakie ma w tym 

zakresie plany. Były interpelacje i odnośnie mostu w Bługowie. Był on wtedy tam sprawdzany 

przez Powiatowy Zarząd Dróg. Odpowiedź na moją interpelację była taka, że stan mostu jest 

dobry. Było jeszcze kilka innych interpelacji. Ostatnia interpelacja to jest Święta, bo jak się 

wjeżdża do miejscowości Święta, należy docenić to, że rozwija się przedsiębiorczość  

i ogrodnictwo, natomiast droga została zdewastowana przy tym, przy tym, przy tej betoniarni, 

która też powstała, to jest to jest 1 odcinek i później 2 odcinek jest od skrętu na Nową Świętą. 

Tamten podjazd pod górkę też jest tragiczny. Podobnie zresztą jak droga we Franciszkowie, bo 

ten odcinek również wymaga pilnej naprawy, żeby utrzymać tą drogę w ruchu. No jeszcze, 

jeszcze, jeszcze, jeszcze, jeszcze, jeszcze kilka rzeczy wnioskowałem, ale to już, że tak 
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powiem, starczy. Widziałem, że popatrz a nada akurat, że ten, no, Orlik w Stawnicy jest już 

prawie że gotowy. To oczywiście jest wielka radość i cieszę się, że.. Myślę, że zrealizują się 

marzenia wielu pokoleń mieszkańców Stawnicy, a że może ci z mojego rocznika już nie będą 

mieli wielkiej korzyści, natomiast, ale planuję, żeby chociaż raz tam też zagrać. Ale myślę, że 

dla dzieci, dla dzieci, to będzie naprawdę spore, spore, spora atrakcja i ułatwienie w tym 

funkcjonowaniu. Zwłaszcza że tutaj też dziękuję Panu, Panu Wójtowi po raz kolejny, że dobrał 

tak świetną lokalizację, że jest to w centrum wsi, blisko szkoły i że w końcu szkoła, która, no, 

boryka się z wieloma problemami jako stowarzyszenie, ale daje radę. Zresztą widzimy też, że 

rozbudowuje się Stawnica w stronę Zabajki. Wyzwaniem będzie oczywiście droga. Więc, więc 

tych wyzwań jest bardzo dużo, ale po to jesteśmy, po to żyjemy, po to działamy, żeby, żeby 

działać. Myślę, że patrząc wstecz, no, nasza okolica, nasza Gmina, nasz Powiat bardzo 

intensywnie się zmienia. Myślę, że w pozytywnym, w pozytywną stronę, także należy się też  

z tego cieszyć. Nie można tylko i wyłącznie patrzeć na to, co jest do zrobienia, ale to, co 

zostało zrobione i za to wszystko, za tą dobrą współpracę, po raz kolejny serdecznie Państwu 

dziękuję. Zawsze mieliśmy tutaj dobre zrozumienie. Ja jestem, większość z Państwa ma mój 

numer, bo i tak się z Państwem w wielu kwestiach kontaktowałem, jeżeli będą jakieś sprawy, 

które będziecie chcieli ze mną porozmawiać to oczywiście, nie ma najmniejszego problemu. 

Poza tym, wiecie Państwo jestem w spółdzielni niemalże codziennie, więc tutaj z tymi 

kolegami, którzy zajmują się rolnictwem, to też często się widujemy w różnych sytuacjach.  

W związku z tym serdecznie Państwu dziękuję i dziękuję Panie Wójcie.  

 

Sławomir Czyżyk – powiedział, dziękuję Panu Radnemu. Proszę bardzo, wykorzystajcie 

moment, że i obecność tutaj naszego kolegi, Radnego Powiatowego, jak macie jakieś Państwo 

pytania do niego, problemy? Proszę, Panie Wójcie.  

 

Piotr Lach – powiedział, oczywiście, zdajemy sobie sprawę, że tutaj no sytuacja jakby 

polityczna w Powiecie uległa zmianie. Wielokrotnie powtarzałem, że staramy się nie wnikać  

w te kwestie jakby polityczne, współpracować ze wszystkimi. Bardzo się cieszymy, kiedy 

odwiedzają nas Radni Powiatowi, po prostu Radni Powiatowi, reprezentujący Powiat. Bo  

to jest zawsze ważne. Ja odniosę się może do kilku kwestii. Oczywiście w pierwszej kolejności 

chciałem podziękować za zaangażowanie w budowę tego Orlika, tego boiska wielofunkcyjnego 

w Stawnicy. Jak to zwykle z budowami- no taka droga przez mękę, ale jesteśmy dzisiaj, 

będziemy podejmowali, mam nadzieję, pozytywną decyzję co do sfinansowania wyposażenia 

jeszcze tego obiektu, bo tego, jakby w programie nie było, ale z Komisji wiem, że Radni się do 
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tego ustosunkowali pozytywnie, więc za chwilę będziemy mieli boisko gotowe. Nie chcieliśmy 

zbyt wcześnie rozpoczynać jego użytkowania z uwagi na jakby i porę roku i warunki 

pogodowe, ale już młodzież drepcze i mam nadzieję, że uda nam się być może jakieś takie 

inauguracyjne, jakiś tam mecz, Panie Marcinie, korzystając z Pana obecności, zorganizować  

i być może jacyś „Old Boye” z uczniami ze Stawnicy zagrają.  

Ja w razie czego stanę za siatką, za piłko – chwytem, żeby nie oberwać. Ale może coś takiego 

się uda zrobić. Natomiast jeżeli chodzi o te kolejne rzeczy, o których tutaj Pan Radny mówił,  

to rzeczywiście nawet wczoraj rozmawiałem z Panem Starostą na temat. I to chyba widzę, że tu 

wszyscy mają świadomość tego jakiegoś podjęcia, jakichś działań związanych z konserwacją 

tych dróg, które są m. in. właśnie tutaj droga Franciszkowo – Złotów, która no jest spękana 

strasznie, no pojawiają się koleiny, już trzeba kombinować, żeby je omijać. Są to uszkodzenia 

takie, które w zasadzie nie wiadomo co zrobić, bo jak jest dziura, no to wiadomo jedzie Pacher, 

zakleja lub worek asfaltu i jest sprawa załatwiona. Te spękania wymagałyby prawdopodobnie 

natrysku emulsją. No wiem, że to wszystko kosztuje, ale być może jest to ostatni moment, żeby 

próbować tą drogę ratować, bo za chwilę będziemy mieli straszne problemy z jej stanem.  

Jeżeli chodzi o ścieżki rowerowe, to oczywiście ja ten argument również poruszam  

w rozmowach z Panem Starostą i wskazuję to, już o tym wielokrotnie mówiłem,  

o zaangażowaniu Gminy i poważnym zaangażowaniu finansowym Gminy w zdejmowanie 

ruchu pieszo- rowerowego z dróg powiatowych. Ponieważ, no wydaje się, że tak troszeczkę 

gdzieś tam to było niedostrzegane te nasze działania, natomiast, niestety miałem pełną 

świadomość tego, że liczenie tutaj, że uda się zrobić ze strony Powiatu jakieś większe 

inwestycje, no już bardzo szybko na to patrzyłem, realnie, kiedy zwrócono się do nas  

z większym zaangażowaniem w dokończenie fragmentu ścieżki ze Stawnicy do Złotowa. 

Wydawałoby się, że to już tam, jakby już i tak się angażowaliśmy finansowo  

w to przedsięwzięcie. No potem było jakby oczekiwanie jeszcze większego zaangażowania,  

a o innych odcinkach, o innych inwestycjach w ogóle mowy nie było.  

Dlatego też my zrealizowaliśmy fragment, dobudowaliśmy brakujący fragment do ścieżki na 

Nowy Dwór, ponieważ pierwotny projekt zakładał wykonanie tej ścieżki na gruncie przejętym 

przez nas wiele lat temu od agencji, od KOWR-u obecnego, czyli była ta ścieżka tylko do drogi 

na Łopienko. Z uwagi na to, że brakował odcinek przy drodze powiatowej, ja miałem 

wcześniej obietnice Pana Dyrektora Jaskólskiego, że on to wybuduje, no ale, no sytuacja się 

zmieniła. Szans na to wielkich nie było. Nie chcieliśmy pozostawiać takiej luki w tym szlaku 

komunikacyjnym, bo dobrze wiemy, przykład Stawnicy cały czas tutaj podaję, jakie to budzi 

niezadowolenie i też zagrożenie. Gdzie mamy jakiś długi ciąg ścieżki rowerowej, nagle trzeba 
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na kilkaset metrów wyjechać na ruchliwą drogę powiatową i jeszcze w, no na zakręcie  

w trudnych warunkach widocznościowych. W związku z tym, mając możliwości pewne 

finansowe i oczywiście angażując również nasze środki, ten odcinek został dobudowany, w tej 

chwili jest to 1 ciąg i temat jest zamknięty. Podobnie, jeżeli chodzi o Zalesie. Mieliśmy  

w planie pierwotnie wybudowanie ścieżki od Zalesia do Zawilców, na długości Zawilców,  

na naszym gruncie przejętym i tam był pierwotnie robiony projekt. Natomiast obserwacja tego, 

co się dzieje, jakie są możliwości i tego, że mieszkańców specjalnie nie obchodzi, kto miał  

to zbudować, chodzi o to, żeby bezpiecznie się przemieszczać i wykorzystaliśmy szansę 

pozyskania środków zewnętrznych  z tzw. ZITów, czyli Zintegrowane Inwestycje Terytorialne 

Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego miasta Piły. Skomplikowana nazwa, ale pozyskaliśmy 

środki, no i w efekcie doprowadziliśmy do uzupełnienia projektu, oczywiście też ponosząc 

koszty finansowe. Uzupełniliśmy brakujący projekt na odcinku, przy odcinku drogi powiatowej 

i w tej chwili jest, jesteśmy po przetargu, po podpisaniu umowy na realizację całego odcinka  

od chodnika, który jest koło nadleśnictwa do wnętrza miejscowości, praktycznie będzie można 

bezpiecznie zjechać na plażę w Zalesiu i ten odcinek będzie budowany. Kwota około 

3  000 000 zł. Będziemy to budowali. I ja cały czas apeluję tutaj też do przedstawicieli 

Starostwa, żeby brać pod uwagę to nasze zaangażowanie, bo pewnie inne gminy takimi 

przykładami nie mogą tutaj się pochwalić. Oczywiście czekamy. Wiemy, że ta rozmowa  

o włączeniu finansowym w inwestycję Buntowo- Czajcze, ta rozmowa będzie musiała nastąpić, 

bo pierwotne deklaracje składaliśmy. Bardzo nam zależało na tym, żeby inwestycja była 

realizowana na terenie Gminy Złotów. Więc no jesteśmy z tego zadowoleni. Oczywiście, 

smutnym jest to, że dofinansowanie jest tylko 50 %. Kolejnym przykładem właśnie takich 

rozczarowań jest to, co już wspominałem jakiś czas temu. Jest to nieotrzymanie przez żaden  

z samorządów powiatowych w naszym powiecie dofinansowania z KPO na budowę 

kanalizacji. Dzisiaj w newsletterze samorządowym również samorządy się do tego odnoszą. 

Apelują o zwiększenie puli z KPO na tego typu inwestycje, ponieważ sfinansowane zostało 

zaledwie kilka procent potrzeb zdefiniowanych właśnie we wnioskach. Co się podkreśla 

właśnie, że zwłaszcza w obszarach wiejskich istnieją ogromne deficyty w tym zakresie  

i wymagają one jakichś tam źródeł finansowania. No, liczymy na to, że gdzieś jeszcze te furtki 

się otworzą. Nie chcemy porównywać minionych czasów do obecnych. Każde czasy mają 

swoją specyfikę i samorządy muszą się w nich odnajdywać, ale na pewno no oczekiwalibyśmy 

większego zaangażowania w nasze, rozwiązywanie naszych problemów, bo no troszeczkę 

stanęliśmy w miejscu i a mieszkańcy a mieszkańcy w swoich potrzebach wręcz przeciwnie, 

definiują coraz nowe oczekiwania. Także bardzo dziękuję za współpracę dotychczasową  
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i myślę, że ona będzie nadal. Cały czas tutaj traktujemy Pana Radnego jako naszego 

reprezentanta i głos w naszym interesie, który,  który no, mam nadzieję jest dobrze 

reprezentowany w Powiecie. Także dziękuję bardzo.  

 

Sławomir Czyżyk – powiedział, dziękuję bardzo, proszę bardzo.  

 

Julian Brewka – powiedział, oczywiście już żeby nie przedłużać. Ale Panie Wójcie 

rzeczywiście powiedział Pan, że ta współpraca była i no mam nadzieję też, że będzie dobra  

i tak sobie szybko przemyślałem, w Powiecie Złotowskim mamy 8 gmin i tak naprawdę  

w poprzedniej kadencji nie przypominam sobie tak dobrej współpracy z żadną z innych gmin, 

jak z Gminą Złotów. I to w obie strony, bo rzeczywiście wszyscy wiemy tutaj, jak wiele 

inwestycji wspólnych zrobiliśmy i tutaj oczywiście sytuacja Powiatu powinna być dużo lepsza  

i jeszcze więcej powinna inwestować. Ale rzeczywiście tutaj te rozmowy, które były bardzo 

produktywne z Panem Przewodniczącym, z Panem Wójtem, tutaj też z Państwem, to myślę,  

że z żadną z innych gmin nie było tak dobrej współpracy i tak dobrych realizacji jak z Gminą 

Złotów. Także myślę, że to wiecie Państwo, to ja bardzo często też mówię jako przedsiębiorca 

o firmie, tu nie chodzi o firmę, o mury czy tak samo gminę – ta gmina bez Państwa niczym  

by nie była, bez nas wszystkich, dlatego to jest kwestia ludzi i to jest właśnie kwestia tego,  

że w wielu zakresach, wielu tematach się rozumiemy, że potrafimy ze sobą rozmawiać i to jest 

właśnie nasza wspólna zasługa, że tak dobrze to wszystko było realizowane i to nie tylko hasła, 

ale to rzeczywiście były czyny. Serdecznie dziękuję i życzę miłych obrad, wszystkiego 

dobrego.  

 

Sławomir Czyżyk – powiedział, dziękuję bardzo koledze Radnemu. Proszę radna Adriana 

Opłatek. No muszę zabrać głos, padło kilka razy o naszej miejscowości. Ja chciałbym bardzo 

serdecznie podziękować właśnie Radnemu Julianowi za tą promocję tej Stawnicy, że to akurat 

padło. Przede wszystkim budowa tego Orlika, za co serdecznie dziękuję. Za zaangażowanie 

tych 98 % pozyskanych ze środków, jest to bardzo dużo dla każdej 1 gminy, dla każdego 

urzędu, takie zasoby finansowe, bo tak naprawdę zyskujemy tylko no, nie tylko – aż rzeczy 

dla dobra mieszkańców, praktycznie powiedzmy może nie za darmo, ale w 98 %. Tak? Więc 

za to bardzo dziękuję, za to zaangażowanie i przede wszystkim za dokończenie tej ścieżki. 

Wiem, że duża rola była w tym Pana, no i ogromne podziękowania. Jednocześnie no 

życzyłabym sobie i nam, Radnym, dalszej takiej współpracy, no i takich dużych właśnie 

osiągnięć finansowych na rzecz Gminy Złotów. Wszystkich tych dotacji w wysokim 



14 

 

procencie, co było dotychczas. No i za, na również o dobrą współpracę, za co bardzo 

dziękuję.  

 

Sławomir Czyżyk – powiedział, dziękuję bardzo. Proszę bardzo, kolega radny Andrzej 

Białczyk. Nie wypuszczą Cię. 

 

Andrzej Białczyk – powiedział, chciałbym też podziękować, że Powiat zajął się, w końcu, tym 

wlotem do Świętej, bo tam już, ta droga już jest. Także jeszcze raz dziękuję też Panie Julianie 

za to, że Pan się zajął i jeszcze bym chciał, żeby jeszcze Pan pamiętał o tym chodniku. Jeszcze 

rozpoczął Pan ten chodnik i myślę, że Pan jeszcze będzie za tym, żeby ten chodnik dokończyć, 

bo na dzień dzisiejszy to by trzeba było chyba ten słup tam przestawić, bo tam się jeszcze może 

tragedia stać, bo kończy się znakiem. I jak ktoś po ciemku jedzie to wyrżnie  

w ten słup za moment i tam jeszcze może się stać tragedia. Na moje to po, jak coś w domu 

rozpoczynam, to i też kończę. No, ale zmieniły się rządy, a takich mieszkańców, czy to będzie 

to w Świętej czy Nowej Świętej, czy obojętnie gdzie, no nie interesuje, kto rządzi. Wszyscy, 

moim zdaniem, powinni, jak coś rozpoczynają i wysyłają pismo jeszcze do Sołtysa, że będzie 

dokończone. To na moje powinno to być dokończone, no ale stało się, jak się stało. Także 

chciałbym jeszcze raz podziękować Panie Julianie i żebyś trzymał rękę na pulsie jeszcze nad 

tym chodnikiem, żeby to dokończyć.  

 

Julian Brewka – powiedział, Panie Radny, Panie Sołtysie, odpowiem bardzo szybko. Przekażę 

Panu Radnemu Tomaszowi Guhs, bo on tam się zajmuje tą stroną, żeby bardzo pilnie zajął się 

tym tematem, nie?  

 

Sławomir Czyżyk – powiedział, dziękuję bardzo, jeszcze kolega Radny Bartłomiej Batko. 

  

 

Bartłomiej Batko – powiedział, ja troszkę z innej beczki. Kolega Julian jako Radny, Radny, 

zwrócę tylko uwagę na postać Radnego. Radny jako reprezentant społeczeństwa, z którego się 

wywodzi, który reprezentuje w szczeblach samorządowych. Gdy pełnił funkcje sprawcze  

w Powiecie, zawsze ta współpraca rzeczywiście przebiegała dobrze. Tutaj były wymienione  

te nasze wspólne osiągnięcia. Teraz kolega, który jest opozycyjnym Radnym, mimo, że nie ma 

możliwości sprawczych, to widzimy, że działa na rzecz społeczności, z której się wywodzi,  

w kontrze do Radnego innego z naszej Gminy Złotów, reprezentującego mieszkańców naszej 

Gminy Złotów, który nas odwiedził i z ust którego padły tylko wytyki wobec Rady Gminy 
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Złotów oraz słowa wstydu za Rady Gminy Złotów. Dlatego tutaj apel do Radnego Juliana, żeby 

dalej reprezentował naszą Gminę Złotów, bo okazuje się, że jest jedynym pozytywnym 

reprezentantem naszej Gminy Złotów w Powiecie. Dziękuję.  

 

Sławomir Czyżyk – powiedział, dziękuję, na sam koniec chciałem… . 
 

Julian Brewka – powiedział, każdemu staram się też odpowiedzieć, także ja dziękuję, Bartek, 

no znamy się powiem po imieniu, bardzo dziękuję za te miłe słowa, bo to rzeczywiście jest 

mobilizujące, czasem potrzebujemy też takich słów, żeby nawzajem się to troszeczkę 

podbudować. Ale też muszę powiedzieć, bo usłyszałem tą historię odnośnie słów Pana 

Przewodniczącego. Troszeczkę jest mi wstyd, że tak to po prostu padło i jest mi bardzo 

przykro, że psuje te dobre relacje nasze, które od wielu lat dobrze funkcjonują. Ale też muszę 

powiedzieć, że gdybym miał, Sławek się mnie kiedyś pytał co myślisz o tych szkołach?  

No, muszę Państwu powiedzieć szczerze, że trudno jest cokolwiek doradzać w kwestiach, 

kiedy się wie, że obie strony mają rację po części. I my też w Stawnicy, bo przecież ja  

tu wielokrotnie podkreślałem, że to to żyje cały czas, kawałek mojego serca tam i to są trudne 

sprawy, bo wszyscy wiemy, że szkoły są nie tylko szkołami, ale są ośrodkami kultury we wsi. 

Kiedy zamyka się szkoła, to zamyka się i wielki rozdział i tak dalej. Ale z drugiej strony też 

rozumiem, rozumiem Gminę, no przecież nie można no, finansować czegoś, gdzie nie ma życia 

i gdzie nie ma jak coś się nie zwraca, no nie można tych milionów gdzieś tam kłaść, więc to są 

bardzo trudne, naprawdę tu nie ma, tak, że, że się to odpowie bardzo prosto i powie.  

To nie są kwestie zero jedynkowe, tutaj to są emocje, to są, to są, to są ludzkie jakieś też może  

i dramaty, bo przecież ktoś, nawet jeżeli tam są tylko trójka dzieci, a trzeba gdzieś tam wozić, 

także no, współczuję podejmowania tych trudnych decyzji i cieszę się, że to nie ja muszę takie 

decyzje podejmować. Przepraszam, ale, no tak szczerze z serca. 

  

 

Sławomir Czyżyk – powiedział, ja chciałem na zakończenie też również podziękować,  

bo wiele razy spotykaliśmy się i dziękowaliśmy za tą współpracę. Bo ta współpraca naprawdę 

przebiegała wzorowo, można tak powiedzieć i to odbywało się wszystko na zasadzie tak jak  

tu Julian wcześniej wspomniał, na zasadzie spotkań,  dyskusji wielkich. To nie było tutaj 

żadnej uprawiania jakiejś polityki i te słowa, które tutaj padły ze strony Bartka, wyjął mi  

po prostu z ust te słowa. No, cieszę się, że akurat mamy takich reprezentantów naszej Gminy  

w Powiecie, Julian jak Ty i jeszcze niektórzy, ale nie wszyscy- o tak powiem. No trudno,  
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no nie będę tutaj więcej mówił, ale jeszcze raz serdeczne dzięki. Dbaj tam naprawdę o nasze 

interesy i tą współpracę, żeby ta współpraca nie była. Wiemy, jakie są czasy, jest coraz 

trudniej, jest coraz gorzej. Wszystko jest oparte na zasadach pieniądza. No niestety, 

zobaczymy, to jak Pan Wójt wspomniał, no wielkie, szumne rozdanie środków z KPO, a tutaj 

ani Powiat, ani Gmina, które złożyliśmy wnioski- na ostatnich miejscach jesteśmy na liście.  

 

Julian Brewka – powiedział, pieniądze są bardzo ważne. Wiemy, są potrzebne do życia, ale 

najważniejsi są ludzie i ja chciałbym na koniec to zaakcentować, że po prostu rozmawiajmy  

ze sobą i to będzie też ważne. 

 

 

Sławomir Czyżyk – powiedział, dziękuję bardzo. I Terenia jeszcze coś chciała. No znowu 

o most, pewnie coś. 

 

Julian Brewka – powiedział, ja mam zaświadczenie, jest dobrze.  
 
Teresa Pawłowska – powiedziała, ja również, ja również dziękuję Powiatowi za 

współpracę i bardzo się cieszę, iż zbliżamy się ku celu przebudowy drogi Buntowo- 

Czajcze. Lecz póki co zanim ta przebudowa się zacznie, to prosiłabym i zgłaszam, że są 

bardzo no, wielkie dziury, a szczególnie na tym odcinku Buntowo do lasu. No, pobocze jest 

bardzo w kiepskim stanie, no trzeba by doraźnie coś tam jeszcze zrobić, bo jednak do tej 

przebudowy trochę jeszcze dni minie, więc jest niebezpiecznie. Bardzo dziękuję też 

również za współpracę. Jest mi bardzo miło i się też również cieszę z tego 

przedsięwzięcia. Oby wszystko dobrze się skończyło. I proszę o, chociaż rozumiem, że był 

przegląd mostu, więc również rozumiem no, być może jest w dobrym stanie. Jak tak 

technik inżynier pewnie sprawdzał, no to cóż mi pozostaje – tylko uwierzyć w to. Lecz 

prosiłabym też o estetykę, poprawę estetyki, pomalowanie może barierek, bo już też są 

bardzo no, brudne i mech porasta po prostu. Więc póki co, to jeszcze raz bardzo dziękuję. 

 

Julian Brewka – powiedział, na gorąco porozmawiam z Walczyńskim i przekażę tutaj taką 

prośbę, natomiast jakie będą rezultaty, no to już nic więcej nie jestem w stanie zagwarantować. 

 

Teresa Pawłowska – powiedziała, dobrze. I bardzo proszę również o wjazd też do Bługowa. 

Jeżeli przyjadą połatać dziury, to też, żeby do skrzyżowania do wioski też  

te ubytki były uzupełnione. Dziękuję bardzo.  
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Sławomir Czyżyk – powiedział, dziękuję bardzo. Czy jeszcze ktoś z Państwa chciałby zabrać 

głos? Skoro. Jeszcze raz dziękujemy kolego Radny. Jeszcze proszę przekazać serdeczne 

podziękowania dla byłego Starosty. I mimo to, i mimo to, że nie reprezentuje naszej Gminy  

w Radzie Powiatu, będziemy go, jakby zechce przyjść na naszą sesję, nas odwiedzić, spotkać 

się, będzie bardzo mile widziany.  

 

Julian Brewka – powiedział, tak się składa, że emerytowany Starosta Ryszard Goławski ma 

dużo czasu i codziennie do mnie dzwoni, rozmawiamy i się często widujemy. Ale też muszę 

powiedzieć, że założyliśmy oficjalnie stowarzyszenie – Porozumienie Samorządowe, czyli 

ugrupowanie, jakie reprezentowaliśmy w wyborach. Na stronie i na Facebooku tego 

porozumienia prezentujemy, co ewentualnie robimy. No, staramy się to wszystko oczywiście 

tak jak do tej pory, dbać o mieszkańców Powiatu Złotowskiego. A tutaj po 22 latach pracy 

Pana Starosty no, ja nie mam na przykład wątpliwości, że ma wielkie serce, żeby po prostu 

poprawiać infrastrukturę naszego Powiatu i dbać o mieszkańców. Dziękuję bardzo, 

wszystkiego dobrego. 

 

Sławomir Czyżyk – powiedział, przechodzimy do realizacji porządku obrad. Drodzy 

Państwo, pkt 5 – Informacja o przebiegu realizacji uchwał Rady Gminy, informacja  

w Państwa posiadaniu, otwieram dyskusję. Nie ma. Skoro nie ma pytań, dziękuję, zamykam 

pkt 5, przechodzimy do pkt 6. 

 

 

Pytań nie było, radni uwag nie wnieśli – Informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

 

Ad 6 

 

Sławomir Czyżyk – powiedział, Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy Domowej oraz Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej  

w latach 2019 – 2029. Sprawozdanie przed Państwem. Proszę, otwieram dyskusję,  

są pytania? Skoro nie ma, poddaję punkt pod głosowanie. Proszę bardzo, kto jest za, przeciw 

lub się wstrzymuje? Proszę o naciśnięcie odpowiedniego przycisku. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 
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1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Barbara Wyrwicka X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Paulina Pietrykowska  nieobecna   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Jarosław Łuczyk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 14 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie.  

 

 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Sławomir Czyżyk – powiedział, zamykam punkt Drodzy Państwo 6. Przechodzimy do pkt 7. 

 

Ad 7 

 

Sławomir Czyżyk – powiedział, Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny 

za rok 2024. Sprawozdanie również przed Państwem. Informuję, chciałem tutaj poinformować 

wszystkich, jak przede wszystkim tych oglądających, że w środę odbyło się wspólne robocze 

posiedzenie stałej Komisji Rady. Wszystkie materiały, zgodnie z planami pracy Rady, jak 

również planami pracy poszczególnych Komisji były w posiadaniu Radnych, były tematem 

szerokiej, gorącej dyskusji. Czy są pytania? Nie ma pytań. W związku z tym, Drodzy Państwo, 
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poddaję punkt pod głosowanie, kto jest za, przeciw lub się wstrzymuje? Proszę o naciśnięcie 

odpowiedniego przycisku. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Barbara Wyrwicka X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Paulina Pietrykowska  nieobecna   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Jarosław Łuczyk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 14 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie.  

 

 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Sławomir Czyżyk – powiedział, zamykam pkt 7, przechodzimy Drodzy Państwo do pkt 8. 

 

Ad 8 

Sławomir Czyżyk – powiedział, Informacja o stawkach za najem sal wiejskich, przychodach  

z tytułu najmu sal wiejskich w Gminie Złotów oraz wydatkach ponoszonych na ich utrzymanie 
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w latach 2023 – 2024. Jest to informacja długo oczekiwana, w końcu jest pracownik, który 

sporządził tą informację, czy są pytania? 

 

Adam Tomaszewski – powiedział, omówione.  

 

Sławomir Czyżyk – powiedział, omówione, przedyskutowane. Wiele takich było 

sprzeczności, niejasności, jak zawsze z salami wiejskimi. Trzeba będzie pewnie do 

tematu wrócić jeszcze, bo dotyczy stawek za najem sal wiejskich, z tych różnych takich 

uregulowań wewnętrznych. Skoro nie ma pytań, zamykam pkt 8, przechodzimy do pkt 9. 

 

 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

 

Ad 9 

Sławomir Czyżyk – powiedział, stan obiektów użyteczności publicznej, zasady 

gospodarowania nimi, koszty ich utrzymania za rok 2024. Chodzi tu o ośrodki zdrowia, remizy 

OSP, szatnie sportowe, środowiskowe obiekty sportowe i szkoły. Otwieram dyskusję. Nic się 

nie urodziło od środy do dzisiaj? Nic. Dziękuję, zamykam pkt 9, przechodzimy do pkt 10. 

 

 

Informacja stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

 

Ad 10 

Sławomir Czyżyk – powiedział,  rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie przyjęcia do realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii Gminy Złotów na rok 2025. 

Projekt uchwały przed Państwem, proszę bardzo, otwieram dyskusję, czy są pytania? Skoro nie 

ma pytań, poddaję projekt uchwały pod głosowanie. Proszę bardzo, kto jest za, przeciw lub się 

wstrzymuje? Proszę o naciśnięcie odpowiedniego przycisku.  

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   
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3. Jacek Januszewski  X   

4. Barbara Wyrwicka X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Paulina Pietrykowska  nieobecna   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Jarosław Łuczyk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 14 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr XII.119.2025 

Uchwała Nr XII.119.2025  zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia do realizacji 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii Gminy Złotów na rok 2025 stanowi załącznik nr 10 do 

protokołu.  

 

Zamykam pkt 10, przechodzimy Drodzy Państwo do pkt 11. 

 

Ad 11 

Sławomir Czyżyk – powiedział, rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia 

zmian do uchwały budżetowej na 2025 rok. Tutaj otrzymaliśmy autopoprawki. A związane one 

są z wnioskami, które były przyjęte na posiedzeniu Komisji. Czy są pytania? Skoro nie ma 

pytań, Drodzy Państwo, poddaję pod głosowanie najpierw przedstawione nam autopoprawki. 

Kto jest za, przeciw lub się wstrzymuje? Proszę o naciśnięcie odpowiedniego przycisku. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych – 
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Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Barbara Wyrwicka X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Paulina Pietrykowska  nieobecna   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Jarosław Łuczyk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 14 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

Autopoprawki zostały przyjęte jednogłośnie. 

 

Sławomir Czyżyk – powiedział, W związku z tym poddaję pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały budżetowej na 2025 rok z uwzględnieniem 

wcześniej głosowanych autopoprawek. Proszę bardzo, kto jest za, przeciw lub się wstrzymuje? 

Proszę o naciśnięcie odpowiedniego przycisku. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Barbara Wyrwicka X   
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5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Paulina Pietrykowska  nieobecna   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Jarosław Łuczyk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 14 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr XII.120.2025 

Uchwała Nr XII.120.2025 w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały budżetowej na 2025 

rok stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Zamykam pkt 11 Drodzy Państwo, przechodzimy do pkt 12. 

 

Ad 12 

Sławomir Czyżyk – powiedział, rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia 

zmian do uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Złotów  

na lata 2025 – 2030. Otwieram dyskusję. Tutaj również musimy najpierw poddać pod 

głosowanie przedstawione nam autopoprawki. Są pytania? Skoro nie ma pytań, głosujemy 

najpierw o autopoprawki. Proszę bardzo, kto jest za, przeciw lub się wstrzymuje? Proszę  

o naciśnięcie odpowiedniego przycisku. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   
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4. Barbara Wyrwicka X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Paulina Pietrykowska  nieobecna   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Jarosław Łuczyk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 14 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

Autopoprawki zostały przyjęte jednogłośnie. 

 

Sławomir Czyżyk – powiedział, w związku z tym poddaję pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Złotów na lata 2025 – 2030 z uwzględnieniem wcześniej głosowanych 

autopoprawek. Kto jest za, przeciw lub się wstrzymuje? Proszę o naciśnięcie odpowiedniego 

przycisku. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Barbara Wyrwicka X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   
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8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Paulina Pietrykowska  nieobecna   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Jarosław Łuczyk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 14 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr XII.121.2025 

Uchwała Nr XII.121.2025 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Złotów na lata 2025 – 2030 stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Zamykam pkt 12 Drodzy Państwo, przechodzimy do pkt 13. 

 

Ad 13 

Sławomir Czyżyk – powiedział, rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia 

projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla rozwoju strefy przemysłowo – usługowej  

w miejscowości Blękwit – rejon ulicy Sportowej. Otwieram dyskusję. Projekt uchwały  

w Państwa  posiadaniu. Są pytania? Skoro nie ma pytań, poddaję projekt uchwały pod 

głosowanie. Proszę bardzo, kto jest za, przeciw lub się wstrzymuje? Proszę o naciśnięcie 

odpowiedniego przycisku.  

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Barbara Wyrwicka X   

5. Bartłomiej Batko X   
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6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Paulina Pietrykowska  nieobecna   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Jarosław Łuczyk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 14 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr XII.122.2025 

Uchwała Nr XII.122.2025 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla rozwoju strefy przemysłowo – usługowej  

w miejscowości Blękwit – rejon ulicy Sportowej  stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Zamykam pkt 13 Drodzy Państwo, przechodzimy do pkt 14. 

 

Ad 14 

Sławomir Czyżyk – powiedział, rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wystąpienia Gminy 

Złotów z lokalnej organizacji turystycznej. Projekt uchwały przed Państwem, dyskutowany na 

Komisji również. Pytania? Nie ma pytań. W związku z tym poddaję punkt pod głosowanie. 

Proszę bardzo, kto jest za, przeciw lub się wstrzymuje? Proszę o naciśnięcie odpowiedniego 

przycisku.  

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Barbara Wyrwicka X   
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5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Paulina Pietrykowska  nieobecna   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Jarosław Łuczyk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 14 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr XII.123.2025 

Uchwała Nr XII.123.2025 w sprawie wystąpienia Gminy Złotów z lokalnej organizacji 

turystycznej stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Zamykam pkt 14 Drodzy Państwo, przechodzimy do pkt 15. 

 

Ad 15 

Sławomir Czyżyk – powiedział, rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  wyrażenia zgody 

na odstąpienie od obowiązkowego, obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

dzierżawy nieruchomości gruntowej działka nr 230/6 obręb Bługowo, stanowiącej własność 

Gminy Złotów. Skoro wszystko jasne, poddaję projekt uchwały pod głosowanie. Proszę 

bardzo, kto jest za, przeciw lub się wstrzymuje? Proszę o naciśnięcie odpowiedniego przycisku.  

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Barbara Wyrwicka X   
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5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Paulina Pietrykowska  nieobecna   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Jarosław Łuczyk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 14 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały Nr XII.124.2025 

Uchwała Nr XII.124.2025 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązkowego, 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej 

działka nr 230/6 obręb Bługowo, stanowiącej własność Gminy Złotów stanowi  załącznik  

nr 15 do protokołu. 

Zamykam pkt 15 Drodzy Państwo, przechodzimy do pkt 16. 

 

Ad 16 

Sławomir Czyżyk – powiedział, rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenie 

projektu uchwały w sprawie przyjęcia założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię 

elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Złotów na lata 2025 – 2039 wraz z prognozą 

oddziaływania na środowisko. Otwieram dyskusję. Nie ma chętnych do dyskusji.  

W związku z tym, Drodzy Państwo, poddaje projekt uchwały pod głosowanie. Proszę 

bardzo, kto jest za, przeciw lub się wstrzymuje? Proszę o naciśnięcie odpowiedniego 

przycisku. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   
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2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Barbara Wyrwicka X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Paulina Pietrykowska  nieobecna   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Jarosław Łuczyk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 14 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały Nr XII.125.2025 

Uchwała Nr XII.125.2025 w sprawie przyjęcia założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, 

energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Złotów na lata 2025 – 2039 wraz z prognozą 

oddziaływania na środowisko  stanowi  załącznik nr 16 do protokołu. 

Zamykam pkt 16 Drodzy Państwo, przechodzimy do pkt 17. 

 

Ad 17 

Interpelacje i zapytania radnych 

Sławomir Czyżyk – powiedział Interpelacje i zapytania, czy ktoś z Państwa chciałby złożyć 

interpelacje i zapytania, interpelacje na piśmie lub zapytania jakieś? Nie widzę. 

Zamykam pkt 17. Drodzy Państwo, przechodzimy do pkt 18. 

Ad 18 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Sławomir Czyżyk – powiedział, nie było. Przechodzimy do pkt 19 Wolne wnioski  

i informacje. 
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Ad 19 

Wolne wnioski i informacje 

Sławomir Czyżyk – powiedział, proszę bardzo, kto z Państwa chciałby zabrać głos?  

Nie widzę, ja tylko tutaj, wpłynęła petycja. Chciałbym ją przekazać tutaj na ręce Pana 

Przewodniczącego Komisji do spraw Skarg, Wniosków i Petycji. Petycja w imieniu 

Ogólnopolskiego Zrzeszenia Sędziów „Aequitas” z siedzibą w Łodzi. Zwracamy się do 

Państwa w drodze petycji o wyrażenie zdecydowanego sprzeciwu wobec pogłębiającej się 

zapaści w polskich sądach powszechnych. Dalej tego nie będę czytał, Panie Przewodniczący, 

przekazuje tą petycję do rozpatrzenia na Pana ręce. Dobrze i coś jeszcze. Jeszcze informacja 

dotycząca, moi Szanowni Radni, informacja dotycząca, gdzie ja to teraz włożyłem, dotycząca 

oświadczeń majątkowych. Informuję o obowiązku złożenia oświadczenia majątkowego 

zgodnie z art. 24h ust. 3 ustawy o samorządzie gminnym z dnia 8  marca 1990 roku. 

Oświadczenie majątkowe oraz kopię swojego zeznania o wysokości osiągniętego dochodu  

w roku podatkowym, czyli PIT, za rok poprzedni i jego korektę składają w 2 egzemplarzach – 

Radny Przewodniczącemu Rady Gminy. Kolejne oświadczenia majątkowe są składane przez 

Radnego co roku do 30  kwietnia wg stanu na dzień 31 grudnia roku poprzedniego oraz na  

2 miesiące przed upływem kadencji. Oświadczenia majątkowe należy złożyć w terminie  

do 30  kwietnia 2025 roku. W pokoju, jakby ktoś nie wiedział, nr 22. Znajduje się tam biuro  

do spraw obsługi Rady lub w sekretariacie pokój nr 1 Urzędu Gminy w Złotowie. Proszę 

bardzo, czy jeszcze ktoś z Państwa, jeszcze ktoś z Państwa chciałby zabrać głos?  

 

- więcej dyskusji nie było 

Ad 20 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk 

podziękował wszystkim za udział w posiedzeniu i zamknął XII sesję Rady Gminy Złotów. 

 

Obrady zakończono o godz. 951 

 

  

          Protokołowała                                                                           Przewodniczący Rady 

                                                                              

       Magdalena Borsich                                                                         Sławomir Czyżyk 

 


